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Referat fra skolebestyrelsesmøde d. 2. september 2024 

 

 

 

 Mødedeltagere: 

 

Forældrevalgte: 

Astrid Helin, Camilla Holse, Connie Nyboe, Helle 

Marie Kieler Koefoed, Kathrine Velin Hansen, 

Nadia Friis, Rikke Ørgreen Nielsen 

 

Medarbejdervalgte: 

Maja Sambleben 

Helene Kluge 

 

Elevvalgte:  

Formand Samasti Koli 

Næstformand August Martin Madsen 

 

Ledelse:  

Anne-Margit Lassen 

Morten Bambara 

Ditte Krejsler 

 

Vi indleder kl.18.00 med en rundvisning, 

hvor alle får set hele skolen, og orienteres 

om byggeri og skolens udvikling. Mødet 

starter officielt kl.19.00. Vi mødes ved ho-

vedindgangen. 

 

Dato: d.2.september 

2024 

Mødeleder: Anne-Margit som vikar for Rikke.  

Tid:18.00 – 21.00 Gæster: 

  Afbud: Rikke Nielsen 

  

Sted: Personalerum-

met 

Referent: Ledelsen på skolen 
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Dagsordenpunkt 

 

 

Formål 

 

Tid 

 

Beslutning/referat 

 

Ansvar 

1. Godkendelse af re-

ferat. 

Beslut-

ning 

19.00 Godkendt Mødele-

der 

2. Godkendelse af 

dagsorden 

Beslut-

ning 

19.02 Der er sendt budget senere ud i 

dag.  

Mødele-

der 

3. Meddelelser fra 

elevrådet 

Vi siger velkommen til vores 

elevrådsrepræsentanter 

Oriente-

ring og 

evt. drøf-

telse 

19.05 Præsentation af elevrådet.  

Samasti og August er valgt. 

De behandler forskellige emner 

på tværs af skolen.  

Elevrådet er en del af bestyrel-

sen og deres punkter bliver ta-

get på lige vilkår som andre 

punkter på en dagsorden.  

Ele-

verne 

4. Skolebestyrelsens 

opgave 

Vi laver en kort introduktion 

til, hvad skolebestyrelsens 

hovedopgaver er, og hvordan 

man bedst kan bruge sin ind-

flydelse. 

Oriente-

ring og 

drøftelse 

19.15 Anne- Margit holder oplæg om 

skolebestyrelse. Anne-Margit 

fortæller på bestyrelsens opga-

ver og deres indflydelse på 

konkrete områder:  

Skolebestyrelsens opgave er at 

tænke i den langsigtede plan/ 

stille forslag og udarbejde prin-

cipper. 

Forskellen på skoleledelsens 

opgave og bestyrelsens blev 

drøftet.   

Anne-

Margit 

5. Bestyrelsens ar-

bejde i foregående 

år 

Bilag: årsberetningen fra tid-

ligere skoleår 

Oriente-

ring 

19.35 Der har været arbejdet meget 

med delingen og byggeri de 

sidste 2 år.  

Fase 1 = inde på skolen. De 

mangler kun småting nu.  

Fase 2 = at gøre klar til et evt. 

5. spor med både klasselokaler 

og faglokaler – dog er det usik-

kert om det bliver aktuelt.  

Anne-

Margit 

6. Introduktion til 

skolen 

Med fokus på organisering og 

ledelse får bestyrelsen et op-

læg for at øge kendskabet til 

skolen 

Oriente-

ring og 

drøftelse 

19.50 Anne-Margit laver oplæg om 

organiseringen i ledelsen. 

Forklaring ift. hvad mellemform 

er: En ordning for børn der har 

det svært, så man forsøger at 

balancere mellem almen og 

særligt tilrettelagt undervisning 

i mellemform. Man bliver visite-

ret internt til mellemform.  

Anne-

Margit 
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7. Evt.  

• Deltagelse i kursus for 

skolebestyrelser 

d.12.9. kl.17-20 i By-

rådssalen. 

 20.05 D. 16/9 afholdes et skolestrats-

møde for de nye forældre på 0. 

årgang. Det er et nyt tiltag 

hvor forældrene får en intro-

duktion til de forskellige dele af 

skolen, RC, PLC, Ledelse etc. 

som de kan komme i berøring 

med i løbet af deres skoletid. 

 

Uge 41 er der temauge. Der er 

åbent hus torsdag i uge 41. Det 

ville være fint, hvis skolebesty-

relsen også var der. Det er 

kl.14.30-16.30.  

 

Hvordan kommer man i kontakt 

med bestyrelsen:  

Man kan på Aula under beske-

der skrive skolebestyrelse. Her 

får man en fællespostkasse 

frem, som skolebestyrelsesfor-

manden er koblet på. 

 

Alle 

8. Egedal Kommunes 

budget 2025 – (hø-

ring) 

Høringsmateriale og læsevej-

ledning sendes ud til bestyrel-

sen på mail, når det modta-

ges. 

Der kan evt. blive tale om 

forberedelse inden mødet. 

Bestyrelsen bidrager til ind-

holdet i høringssvaret og 

drøfter budgetforslaget. 

Drøftelse 

og hø-

ringssvar 

20.15 Der er 8 besparelsesforslag  

Det er Skole og Dagtilbud, der 

har lavet forslagene:  

1. forslag at spare en ad-

ministrativ medarbej-

der væk 

2. Dagtilbud: En fler-

sprogsvejleder 

3.  Ændre den flersprog til 

logopæd. 

4. Effektivisering af fag-

portaler 

5. Udgift til Chromebook/ 

1 Chromebook til 4 

børn (0.-1. klasse) 

6. Tag din egen computer 

med 

7. Investering i trivsel ved 

at hæve taksterne i 

klubberne 

8. Nedlægge pulje til ta-

lentindsats.  

Der er også et forslag om ned-

læggelse af bus fra Ledøje. 

Anne-

Margit 
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Skolebestyrelsen har den hold-

ning, at eleverne ikke selv skal 

bringe computer med.  

Hvad er skolebestyrelseshold-

ninger?  Det er måske fint at 

spare Chromebooks væk på 0-

1. årgang for at eleverne i ud-

skolingen kan få dem hele ve-

jen op.  

Børnene i 2. klasse er meget 

glade for dem.  

Anne-Margit vil gerne lave et 

udkast og så skal bestyrelsen 

gennemlæse og kommentere 

på det.  

 

Høringssvaret lægges på sko-

lens hjemmeside når det er af-

sendt. 

 

9. Bestyrelsens te-

maer for kom-

mende skoleår.  

Bilag:  

Skolebestyrelsens årshjul in-

klusiv oversigt over mulige 

emner fra tidligere bestyrelse 

 20.40 Listen er sendt ud til medlem-

merne. Det er for mange punk-

ter der er på. Hvad tænker be-

styrelsen:  

 

- Kantine/ toiletter har 

været drøftet sidste år 

af elevrådet.  

- Tilfredshedsundersø-

gelse 

- Vikartimer/ måske gen-

nemsnittet meldes ud 

til forældrene. Hvordan 

påvirker det eleverne 

- Elevråd: Der skal laves 

en kampagne om toilet-

terne.  

- Sen klassedannelse/ 

evaluering af det 

- SFO – hvordan bliver 

den bedre?  

- Høj begavelse/ hvad 

gør man? 

- Hvad er et godt under-

visningsmiljø  

Anne-

Margit 
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- Skole/hjem-samar-

bejde/ kan opleves for-

skelligt.  

- Trafik 

- Trivselsmåling 

- Hvordan skaber vi triv-

sel for medarbejdere, 

ledere og elever 

- Bolde på taget 

- Indeklima 

- Dårlige stole og borde i 

udskolingen.  

Punktet tages op igen på et 

kommende bestyrelsesmøde, 

så vi kan få prioriteret i punk-

terne. 

10. Meddelelser fra for-

manden 

 20.50   

11. Meddelelser fra 

skolens ledelse 

 20.50 

– 

21.00 

 Anne-

Margit 

 

Næste møde d.24.sept. 2024 kl.18.00 – 21.00 

 


